

Cara Membuat Pesanan DOUBLE-11

Jualan DOUBLE-11 akan datang pada November 11, 2016 , bagaimanakah anda mengemukakan pesanan DOUBLE-11 kepada Askmebuy dan meminta Askmebuy membuat susulan pada hari tersebut?

Anda perlu tahu bahawa bukan semua produk mengambil bahagian dalam DOUBLE-11, tetapi jika ia bukan, anda juga boleh meminta kami membuat susulan anda pada November 11, 2016 (mungkin harga produk akan turun pada hari itu).

Apabila anda membeli barangan Taobao atau Tmall, jika barang itu terlibat dalam DOUBLE-11, harga produk pada Taobao atau Tmall akan muncul corak ini (Peringatan: corak aktiviti ini akan dipaparkan selepas November 1, 2016).



Gambar yang bercorak seperti di atas bermakna produk itu akan terlibat dalam DOUBLE-11 , tawaran ini hanya untuk pesanan dihantar dan membuat bayaran pada hari itu di Taobao dan Tmall barulah ia berkesan.

Oleh sebab kami harus membuat susulan pesanan berdasarkan masa pembayaran, jika pelanggan A membayar dahulu, kami akan membuat susulan pesanan pelanggan A dahulu. Jadi, jika anda menghantar pesanan baru dan membayar pada hari DOUBLE-11, kami mungkin memerlukan sedikit masa untuk membuat susulan pesanan anda. (Walau bagaimanapun, kami akan cuba lengkapkan susulan semua pesanan hari tersebut).

Untuk mengurangkan masalah barang anda memesan sudah habis dan kami tidak dapat membeli untuk anda tetapi anda sudah membayar, kami mempunyai beberapa tips dan aturan berikut:

1. Kami mula menerima pesanan untuk DOUBLE-11 daripada November 1, 2016 dan kami berjanji akan melengkapkan process pembelian pada hari November 11, 2016. Anda tidak perlu bimbang tentang harga promosi dan perlu menunggu sehingga hari itu barulah menghantarkan pesanan, ini akan menyebabkan pesanan anda mungkin tidak sempat diuruskan pada hari yang sama kerana hari itu kami perlu memproseskan banyak pesanan. Jadi, anda boleh membuat pesanan dengan harga asal sebelum DOUBLE-11. Jika hari DOUBLE-11 harga barang adalah agak rendah, kita akan terus mengemukakan kepada penjual dan mengubahsuai jumlah pesanan anda, bayaran tambahan anda akan dikembalikan dalam baki akaun Askmebuy anda secara automatik.
2. Jika jumlah kos barangan anda selari dengan kupon jualan penjual pada DOUBLE-11, sebelum anda mengemukakan pesanan itu, anda boleh memaklumkan kepada perkhidmatan pelanggan dalam talian kami untuk membantu anda menebus kupon itu dan kemudian anda membuat nota dalam petak kenyataan "*Kupon DOUBLE-11 Diskaun RMBxxx* ", selepas itu anda perlu mengubahsuai harga produk dan kemudian masukkan ke dalam troli.
3. Anda juga boleh membuat nota dalam pesanan jika warna barang anda pilih kehabisan stok, kami boleh memesan warna lain, ini membolehkan kita lebih cepat memproseskan pesanan anda.


Kaedah pesanan dan cara membuat susulan DOUBLE-11 pada tahun ini lebih mudah berbanding dengan tahun lepas.

1. Pertama, anda perlu memasukkan link untuk memesan barangan dan kemudian klik "Menunjukkan".

Langkah 1: Hantar pautan/ link barang untuk membeli di taobao.com atau tmall.com (Jangan hantar pautan Pakej tapi pautan barang sahaja)

Pautan Barang: [Menunjuk](#)

汽车伸缩AUX线 AUX汽车用音频线 AUX音频线车载MP3连接线黑色



Penjual: 艾捷士旗舰店
Kos: RMB 5.00
Barangan: Kuantiti: (Kuantiti Baki : 4970 Pcs)
Kenyataan:

Saya Mahu Hantarkan Pesanan Ini Pada 2016-Nov-11: ?


双11全球狂欢节

Kami akan memesan barang ini pada 2016-Nov-11. Untuk mengenai lebih lanjut 2016-Nov-11 Festival sila layari di sini: Askmebuy Perayaan Jualan 11-Nov-2016

[Masuk Ke Taobao Trol](#)

Atau Askmebuy Website Promosi Barang

时尚小包包2016新款秋季简约单肩女士包包迷你贝壳包斜挎包



MICHERR

Harga Biasa: RM 43.00
Harga Promo: **RM 35.00**

Jumlah **Percuma** Apakah ini?

Jualan Masih Ada **04 07 37**
Hari Jam Min

courier: Barang Dari: China 广东 [Kegemaran ini](#)

Penjual: 米歇尔旗舰店 [Lihat semua barang penjual ini](#)

颜色分类: 粉蓝色 玫红色 粉色
 时尚灰 酒红色 宝蓝色
 黑色

Kuantiti: (Kuantiti Baki : 3096 Pcs)
Kenyataan:

Saya Mahu Hantarkan Pesanan Ini Pada 2016-Nov-11: ?

双11全球狂欢节

Kami akan memesan barang ini pada 2016-Nov-11. Untuk mengenai lebih lanjut 2016-Nov-11 Festival sila layari di sini: Askmebuy Perayaan Jualan 11-Nov-2016

[Beri Sekarang](#) [Masuk Trol](#)

Anda akan menampak petak merah di bawah, jika anda mahu produk ini disusulkan pada DOUBLE-11, anda perlu tanda petak itu, dan kemudian tambah ke dalam troli.

2. Jika anda tanda membuat susulan pada DOUBLE-11 , apabila ditambah kepada troli membeli-belah anda akan menampak barangan anda wujud dengan corak DOUBLE-11.



The screenshot shows a shopping cart item from the seller '米榭尔旗舰店'. The item is a '时尚小包包2016新款秋季简约单肩包女士包包女包迷你贝壳包斜挎包' (Fashionable small bag, 2016 new autumn simple single-shoulder bag for women, mini shell bag, cross-body bag). The price is RM 35.00 and the quantity is 1. A red '双11 淘宝' (Double 11 Taobao) banner is overlaid on the item. Below the item, there is a 'Check All' checkbox and a 'Batalakan barang yang terpilih' (Cancel selected items) link. The total cost is 'Jumlah Kos (Tak masuk Courier Fees) RM 35.00' and there is a 'Semak Troli' (Check Cart) button.

3. Apabila anda menghantar pesanan ini, anda akan mendapati corak ini dalam kandungan pesanan.



The screenshot shows an order confirmation page. At the top, it says 'Penjual: 米榭尔旗舰店' (Seller: 米榭尔旗舰店) and has two buttons: 'Batalkan penjual ini dan tambah ke dalam troli' (Cancel seller and add to cart) and 'Batalkan penjual ini' (Cancel seller). Below this is a table with the following data:

Tajuk Item:	Harga Unit	Kuantiti	Sub-total
时尚小包包2016新款秋季简约单肩包女士包包女包迷你贝壳包斜挎包 颜色分类: 黑色 Kenyataan: 双11 淘宝	RM 35.00	1	RM 35.00

At the bottom, it shows 'Jumlah courier: RM 0.00' and 'Jumlah Kos Penjual: RM 35.00'.